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Lillehammer Venstre er opptatt av by- og tettstedutvikling i hele kommunen. Vi ønsker å 
skape mer bevissthet om hvordan vi påvirkes sanselig av estetikk og miljø i våre omgivelser. 
Det er viktig å ivareta det historiske bymiljøet i Lillehammer sentrum. Samtidig må vi tenke 
helhetlig, langsiktig og kunnskapsbasert for det som skal komme nytt. 

Bør vi i større grad inspirere og legge til rette for økt fokus på arkitektur? Vi mener også det 
er viktig med estetikk og gode løsninger utenfor og mellom byggene. 

Den 13. desember i fjor arrangerte Lillehammer Venstre åpent møte om: Byutvikling i 
Lillehammer – bygg og byrom. Hvordan skal byen vår se ut? Temaet fenget og om lag 50 
personer fant vegen til møtet. Arkitekt Gaute Brochmann holdt innledningsforedraget. 
Mange tok ordet, både menigmann, politikere og eiendomsutviklere. En ting var alle enige 
om: De gode eksempler på nye byggeprosjekter finnes, men ikke alle prosjekter de senere 
årene har vært like vellykket. Flere stilte seg kritisk til alle dispensasjonene på byggehøyder, 
til fasader på enkelte nye bygg i sentrum og til mangelfull tilpasning til strøkets karakter. Må 
alle nye bygg nødvendigvis gis et moderne uttrykk? 

Sett fra en utbyggers side vil utnyttelsesgrad for byggetomta, byggekostnad og arealeffektive 
bygg stå sentralt. Så må planutvalg og kommunestyre ivareta hensyn til god arkitektur, 
bymiljø, estetikk og strøkets karakter. Lillehammer Venstre oppfordrer politikere og 
planutvalget til å ta en mer aktiv rolle både i utvikling av retningslinjer for byutvikling og i 
behandlingen av konkrete byggeprosjekter.  

 


